
 
 
 
 
 
REFERAT STYREMØTE  
 

Møtested Oppegård IL styrerommet Dato: 8.11. 2021 
Tid:    19:00 
 

 
Tilstede 

Nina Vøllestad, Jan Thomas Birkeland, Oskar A. Kleven(teams 19:30), Anne-Lise Sørli, 
Line Meinert Rød, Anne Grete Kaasa(teams) og Eivind Åsheim 

 
Forfall 

 
Andreas Jeksrud 

Referent 
 

 
Trond Linnestad 

Dato 
neste 
møte 

 
Klubbmøte 18.11 på Hotell Quality Entry.  
Styremøte 7.12. kl 18:00 deretter The Well. Anne Lise sjekker et rom i Sofiemyrhallen. 
 
Agenda neste møte: Partnerskapsavtalen. Sindre og Sissel blir invitert til styremøte og til 
The Well. 
 

 
Nr. Sak: Oppfølging av/Ansvar 
1 Godkjenning av referat fra styremøte den 12.10.2021 

 
Vedtak: Godkjent 
 

Teams mappe filer for møtet 

2 
 

Evaluering av partnerskapsavtalen 
 
Se også pkt 2 referat styremøte 22/09. 
 
Møte med klubbene 18.11 om partnerskapsavtalen.  

• Hvordan fungerer avtalen for klubbene? 
 

Teams mappe filer for møtet 
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Status og videre planer for oppfølging av arbeidsprogrammet 
 
Status fra forrige styremøte: 
(Se også pkt 3 i referat fra styremøte 22. september.)  
 
Friidrettsanlegg: Andreas fortsetter arbeidet. 
 
Kombinasjonsanlegg: Oskar tar en runde til med klubbene deretter 
opprette arbeidsgruppe. 

• Fått inn 6 innspill. Oskar foreslår å invitere et par av de store 
til klubbmøte 18.11 for å presentere sine innspill.  

• Presentere inne anlegg: Oppegård IL 
• Presentere uteanlegg: Siggerud IL 

 
Likeverdige drifts- og leieavtalene: Kan forvente dokumenter fra 
kommunen på slutten av året eller på nyåret.  
 
Tilrettelegging for at idrettslag kan drifte anlegg: Dette kan settes 
på dagsorden på klubbmøte i november. KIL og Kolbotn Tennis 
presenterer hvordan dette kan gjøres. Se punkt 7 og Oskar skal 
invitere KIL og KIL Tennis. 
 
Prioritering av anlegg: Strategi lagt på klubbmøte 12.10. 
 
Toppidrett: Jan Thomas fortsetter arbeidet. Planlegger møte med 5 
klubber over nyttår. Men først et brev til disse 5 klubbene. Starter med 
lagidretter.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Finansiering av adm ressurs: Nina er på saken. NIF har gjort sitt 
vedtak på ex.ord. idrettsting. 
  
Styret gjør en beregning for eventuelt sende ut faktura til klubbene på 
bakgrunn av medlemmer pr 31.12.2020. Sjekker også hjemmelen i 
årsmøtevedtaket. 
 
Alliansehallen – treningstid privat/offentlig: 
Nina og Anne Grete deltok i møte med Ski IL Alliansen. De har 
selvsagt råderett i egen hall. Men har frigitt tid til kommunens øvrige 
klubber. Vi har fått innspill fra alliansen om at de kanskje er innforstått 
med at de kanskje må få mindre offentlig treningstid enn andre som 
ikke har egen hall.  
 
Dette må følges opp videre. Kolbotn Tennishall og aktivitetshall som 
skal bygges er også litt i samme kategori. Kommunens tomter.  
 
Vi må vurdere å finne fram til en langsiktig avtale med kommunen om 
denne problematikken. 
 
  

 
Nina og Anne-Lise 
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Tema: Topping og differensiering i fotballen 
 
Bakgrunn: Innspill fra Jan Thomas 
 
Det foregår aktivitet utenfor og innenfor klubbene i strid med 
barneidrettsbestemmelsene.  

- Er det foreldene? 
- Er det klubbene?   

 
Jan Thomas har kontakt med klubbene om dette for å innhente 
dokumentasjon og at det lages et nyhetsoppslag om dette og at 
fotballkrets, særforbund og NIF tar eierskap til saken.  
 

 
 
I mappen for møte 
Jan Thomas 
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LAM – Reaksjoner fra klubbene 
 
Tildelingskriteriene gjelder kun aktivitetsregistrerte medlemmer.  
 
Ski IL Idrettsskole: 

- De får ingenting. Ski IL alliansen må se på dette internt. Vi må 
stole på at de er ført som aktivitetsmedlem av klubben.  

 
Ski Taekwondo:  

- Vi har også sett tidligere at tallene har vært feil og dette må 
klubben rette til sitt særforbund. 
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Innkommet post 
 
Regional idrettsrådssemiar 24/11 
 
Årets ildsjel: Eivind har meldt inn en Horgen i Follo HK/rullestol. Vi gjør 
ikke mer med dette. 
 
Håndballforbundets anleggskonferanse 17.11: Eivind og kanskje Anne 
Lise. 
 
 

 
 
Trond, Jan Thomas og 
Oskar deltar. 
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Klubbmøte - Planlegging 
 
-Partnerskapsavtalen 
-Kombinasjonsavtalen 
-KIL og KIL Tennisklubb lager sine egne anlegg. Oskar spør disse. Da 
kan dette også bli et punkt på agendaen. 
 

 
 
Trond sender invitasjon, tar 
påmeldinger og adm hotell. 

8 Orienteringssaker 
 

• KIL har vår støtte til planleggingen av Sofiemyr skole. 
 

 
 
 



9 Daglig leder informerer 
• Vi har sendt vårt innspill til anleggsplan 2022 på bakgrunn av 

blant annet klubbmøte og påfølgende innspill fra klubbene. 
• Vi har sendt innspill til arealplan 2022 som resultat etter at 

Follo flyklubb sto/står i fare for å miste sitt idrettsanlegg.(fra 
kommunen møtte bla Monica Lysebo og Erik Hovden samt 
Anne Beth Skrede(Ap) fra politisk utvalg. 

• Inviterte alle idrettslag og deltok på «Alle med dugnad» på 
Langhuset. Ca 8 IL deltok. Gjorde avtale med avdeling -
Forebygging og tiltak- om utenforskap. 

• Det er etterspurt brukerkurs i Teams og Sharepoint 
• Deltok i prosjektet «Trygg oppvekst» på Kolbotn 9.11 
• Vi har sendt innspill til reguleringsplanen for Sofiemyr skole 

som støtte for innspillet fra Kolbotn IL 
• Deltok på anleggsseminar i Sarpsborg med fokus på 

nærmiljøanlegg. Beste tips er: Sparebankstiftelsen og Viken 
fylkeskommune for å søke midler. 

• Vi har fått en mal for brev og power point. Ligger i teams. 
• Vi iverksetter Aktivt lokalsamfunn i Nordre Follo. Anbefalt av 

Viken IK å starte i det små. Nedenfra og opp strategi. Jeg 
legger til rette for Heidi OI inn mot kommunen. 

• Spørsmål: Skal vi være med på noe «Skeiv ungdom»?  
- Ja på klubbmøte 15 min hvis de kan. 

• Skal vi bytte ut forsidebilde på facebook? Forslag? Ja.  
 

 
 

 
 
 

 
Lage en egen mappe for innkommet post relevant post. 
Lage en egen mappe for innkommet post kanskje ikke relevant. 
 

 
Trond 

 


